
Namesto na seji, govorimo za vogalom
Jože Grzančič. vodja skladišeno Iransporfne službe v Totri, je pred-

sednik XXIV. konference delegacij za zbor združenega dela naše ob-
činske skupščine. V sestavi te konference so poleg Tofre, ki je nosilka
konference, še Žima in Kemična tovarna Moste, vendar delegatov
slednje še nikoli ni bilo na sesfanek. Kot pravi predsednik te konferen-
ce, se ne odzivajo na pisna vabila niti se ne oglašajo na telefonske pozi-
ve. Sicer pa je Jože Grzančič o delu konference oovedal:

»Seje organziramo pred vsa-
kim sklicem občinske skupščine.
le za junijsko sejo skupščine
nismo sklicali sestanka konfe-
rence. Skupaj z vodjem skupnih
šlužb in tajnjco samoupravnih
organov smo kot po navacfi pre-
gledali gradivo in menili, da to-
krat v njem ni tako pomembnih
zadev, da bi morali sklicevati ce-
lotno konferenco, ampak smo le

določili delegata za sejo občinske
skupščine.«

Kaj pa, če bi kdo od delegatov
inenil, da bi bilo o gradivu ven-
darle treba razpravljati? Morda
bi kdo imel celo kako pripombo,
vprašanje?

Vsak delegat dobi pravočasno
gradivo in je torej naprej obveš-
čen, ali seja konference bo uli je
ne bo. Lahko bi torej zahteval,
da skličemo sestanek.

Ste že kdaj imeli pripombe na
delegatsko gradivo?

Če se prav spomnim, smo imeli
dve delegatski vprašanji; prvo
smo postavili že na začetku na-
šega mandata, in sicer: Zakaj se
cene surovin v Jugoslaviji ne
oblikujejo enotno? Na sami seji
ni nihče mogel odgovoriti, ka-
sneje pa smo dobili zagotovilo,
da bodo vprašanje poslali mestni
skupščini. Vendar doslej še
nismo dobili odgovora.

Se vam zdi, da vaša konferenca
lahko vpliva na odiočitve občin-
ske, mestne ali morda celo repu-
bliške skup.ščine?

Na to vprašanje težko odgovo-
ritn, rekel pa bi, da imamo pre-
malo vpliva. Ko že govoriva o
vplivu, menim, da bi monili imeti
delegati več besede pri določanju
cen.

Bi mogoče še kaj povedali?
Delegatski sistem je najbolj

demokratičen način odločanja.
Obnašamo pa se takole: Na seji

dvignemo roke za stvar, o kateri
nismo čisto prepričani, da je
dobra, pa si rečemo, da tako ali
tako ne ;noremo storiti ničesar:
/a vojj.ilot) f.a skupaj z drugimi
ugota-vljamo, cla smo naredili
napako.
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